
Rondvragen van de VVD inzake de 2 moties uit Waterland:

o Wat is de inhoudelijke reactie op de moties van GS?

De lijn is: we begrijpen het signaal dat u afgeeft. De twee moties zijn echter tegenstrijdig. We kunnen 
geen volledige schadeloosstelling bieden zonder het inzetten van een onteigeningstitel. We 
herkennen de gevoeligheid van de onteigeningstitel en hebben daarom dan ook restricties gesteld 
aan deze stap. Dat betekent dat de provincie Noord-Holland volledige schadeloosstelling alleen 
overweegt:

- Nabij N2000-gebieden,
- Zoveel mogelijk op vrijwillige basis (in minnelijke overeenstemming),
- Na een ruime onderhandelingstijd (twee jaar),
- Als uiterst middel.

Volledige schadeloosstelling is enkel onder deze restricties mogelijk

o Is er al contact geweest met de gemeente Waterland en hoe is dat verlopen, of gaat 
dit nog gebeuren? 

Ambtelijk is er doorlopend contact over het gebiedsproces Waterland-Oost. De projectleider van het 
gebiedsproces (Kim Uittenbosch) is aanwezig geweest op een expertmeeting van de gemeenteraad 
op 1 oktober 2020. Op 19 december heeft Ester Rommel een gesprek gehad met Astrid van de 
Weijenberg (wethouder en locoburgemeester van de gemeente Waterland). Al deze 
contactmomenten verlopen in een goede sfeer.     

o Hoe worden de zorgen die de gemeente uitspreekt geborgd in het proces tot 
realisatie van de NNN in Waterland en omgeving?

We gaan zorgvuldig om met het instrument van onteigening. Waar het vanuit natuur zinvol is zullen 
we met volledige schadeloosstelling werken na besluitvorming door GS. We doorlopen een 
zorgvuldig proces om in Waterland-Oost aaneengesloten natuurgebieden met hoge biodiversiteit en 
daarmee het NNN te realiseren. We voeren veelvuldig gesprekken met alle betrokkenen partijen.   

o Hoe staat het met het overleg met de betreffende boeren in het gebied, en in welke 
sfeer verloopt dit overleg?

We hebben zowel met agrarische organisaties als met alle boeren (eigenaren en pachters) 
individueel contact. De agrarische organisaties hebben een agrarische visie op het deelgebied 
Peereboom, Opperwoud en De Nes opgesteld. Zij zullen dit ook voor Waterland-Oost in het geheel 
doen. De gesprekken verlopen in goede sfeer, al voeren we pittige gesprekken. Het contact met 
individuele boeren verloopt overwegend in goede sfeer. Al lopen de emoties begrijpelijkerwijs af en 
toe hoog op. 


